
Pentru remedierea unei avarii
RAJA, trafic restricționat pe
2 străzi din Constanța!
19 septembrie 2019 11:09

 

Pentru  remedierea  unor  avarii  survenite  astăzi  –  19
 septembrie  2019,  pe  rețeaua  de  alimenatre  cu  apă  din
municipiul Constanța, echipele de intervenţie ale RAJA S.A. au
fost nevoite să restricționeze traficul auto astfel:

–       blocarea unei benzi de circulație pe Str. Ștefăniță
Vodă, în zona Euromaterna, pe sensul de mers către bd. Aurel
Vlaicu, în intervalul orar 09.00 – 13.00;

–       blocarea străzii Theodor Aman, tronsonul cuprins de
str. Unirii și bd. Mamaia, în intervalul orar 08.30 – 14.00.

În vederea desfășurării lucrărilor de reparații, zonele au
fost  împrejmuite  și  semnalizate  corespunzător,  iar  pentru
fluidizarea traficului a fost anunțată și Poliția Locală.

Abonații din zonele menționate nu sunt afectați de aceste
avarii, întrucât echipele de intervenție încearcă să efectueze
reparațiile cu conducta sub presiune.

Ne cerem scuze participanților la trafic din zonele respective
pe care îi asigurăm că echipele RAJA Constanța vor face tot
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posibilul pentru remedierea avariilor într-un timp cât mai
scurt.

 

 

Avarie  RAJA  pe  strada
Podgoriilor din Medgidia!
19 septembrie 2019 11:09

Pentru remedierea unei avarii pe conducta de alimentare cu
apă, cu diametrul de 100 mm, de pe strada Podgoriilor, din
municipiul  Medgidia,  RAJA  SA  a  fost  nevoită  să  întrerupă
furnizarea  apei  potabile  astăzi  –  19  septembrie  2019,  în
intervalul orar 09.00 – 13.00.

Sunt  afectați  de  lipsa  apei  consumatorii  de  pe  strada
Podgoriilor,  precum  și  cei  de  la  blocurile  VS.

Ne cerem scuze pentru neplăcerile create abonaților, pe care
îi asigurăm că echipele de intervenție vor face tot posibilul
pentru  finalizarea  lucrărilor  și  reluarea  furnizării  apei
potabile în cel mai scurt timp.
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Acțiune  de  ecologizare,  la
Tuzla. Taner Reșit: „Ne dorim
readucerea  în  peisaj  a
plajelor curate”
19 septembrie 2019 11:09

Primăria și Consiliul Local al Comunei Tuzla organizează
duminică, 22 septembrie, o campanie de ecologizare a plajei
localității.

Potrivit primarului Tuzlei, Taner Reșit, acțiunea are drept
scop responsabilizarea cetățenilor și contribuția la
readucerea apelor și falezelor curate înapoi în peisaj: „Avem,
totodată, ocazia să protejăm şi să ne bucurăm de frumoasa
plajă cu care natura ne-a înzestrat. De aceea, vă invit, în
calitate de voluntari, ţinând cont de sezonul estival ce
tocmai s-a sfârşit şi de vremea frumoasă, la această acțiune
de ecologizare a plajei sălbatice de pe raza
comunei. Persoanele care îşi doresc un mediu şi o comună mai
curată sunt aşteptate duminică, la ora 09:00, în parcarea
Primăriei Comunei Tuzla. Transportul voluntarilor, precum şi
materialele necesare (saci, mănuşi) sunt asigurate de
primărie. Vă mulţumim anticipat pentru înţelegere şi
colaborare şi vă aşteptăm în număr cât mai mare!”
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Consilierii  au  aprobat
prelungirea  contractelor
chiriașilor.  Totodată,
administrația  susține  că
banii  burselor  elevilor  au
fost  alocați  acum  două
săptămâni școlilor!
19 septembrie 2019 11:09

Aleșii  prezenți  în  sala  de  ședințe  a  Consiliului  Local
Mangalia au aprobat, în urmă cu câteva minute, reînnoirea
contractelor chiriașilor la primărie – ANL (pentru un an),
locuințe sociale (5 ani) și de închiriat (2 ani).

Reînnoirea contractelor a fost aprobată în unanimitate.

Tot  viceprimarul  urbei  a  mai  afirmat,  contrazis  fiind  de
consilierul local Leonard Tănase, că sumele pentru bursele
elevilor au fost alocate în conturile școlilor cu circa două
săptămâni în urmă. „Nici un elev nu a primit bursele până
acum”,  a  spus  Leonard  Tănase,  dar  Dragoș  Angelescu  și-a
menținut  afirmațiile,  susținând  că  singura  unitate  școlară
unde au existat ceva probleme este Liceul Callatis. Reamintim

https://editiadesud.ro/consilierii-au-aprobat-prelungirea-contractelor-chiriasilor-totodata-administratia-sustine-ca-banii-burselor-elevilor-au-fost-alocate-acum-doua-saptamani-scolilor/
https://editiadesud.ro/consilierii-au-aprobat-prelungirea-contractelor-chiriasilor-totodata-administratia-sustine-ca-banii-burselor-elevilor-au-fost-alocate-acum-doua-saptamani-scolilor/
https://editiadesud.ro/consilierii-au-aprobat-prelungirea-contractelor-chiriasilor-totodata-administratia-sustine-ca-banii-burselor-elevilor-au-fost-alocate-acum-doua-saptamani-scolilor/
https://editiadesud.ro/consilierii-au-aprobat-prelungirea-contractelor-chiriasilor-totodata-administratia-sustine-ca-banii-burselor-elevilor-au-fost-alocate-acum-doua-saptamani-scolilor/
https://editiadesud.ro/consilierii-au-aprobat-prelungirea-contractelor-chiriasilor-totodata-administratia-sustine-ca-banii-burselor-elevilor-au-fost-alocate-acum-doua-saptamani-scolilor/
https://editiadesud.ro/consilierii-au-aprobat-prelungirea-contractelor-chiriasilor-totodata-administratia-sustine-ca-banii-burselor-elevilor-au-fost-alocate-acum-doua-saptamani-scolilor/
https://editiadesud.ro/consilierii-au-aprobat-prelungirea-contractelor-chiriasilor-totodata-administratia-sustine-ca-banii-burselor-elevilor-au-fost-alocate-acum-doua-saptamani-scolilor/


că  elevii  din  Mangalia  nu  și-au  primit  bursele  școlare
aferente anului școlar trecut!

În ceea ce privește rectificarea bugetară, printre altele,
spun reprezentanții administrației locale, au fost asigurați,
în conturile executorilor judecătorești ce se ocupă de două
dosare  grele  –  Fill  I  Com  SRL  și  Callatis  Therm-  banii
necesari  în  cazul  în  care  procesele  vor  fi  pierdute
irevocabil. Fill I Com SRL a notificat primăria Mangalia să
actualizeze datoria de 2,7 milioane de lei cu rata inflației,
adică 400.000 de lei, rezultând un total de 3,1 milioane de
lei, în timp ce Callatis Therm-ului trebuie alocați, în cazul
în care primăria va pierde procesul demarat în urmă cu mulți
ani, 1,7 milioane de lei.

Concurs  de  anduranță,  la
Hipodromul Mangalia
19 septembrie 2019 11:09

La sfârșitul acestei săptămâni, pe Hipodromul Mangalia va avea
loc un concurs de anduranță, ce face parte din calendarul
competitițional  al  FER-DCEAC-RNP  Romsilva.  Potrivit
directorului Hergheliei Mangalia, ing. Constantin Ancuța, la
eveniment s-au înscris 15 cai, din Sibiu, Otopeni, Bacău,
Tulcea, București. Mangalia participă cu trei pur sânge arabi.

Competiția va demara la ora 8.00.
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Forumul  Regional  al  Apei,
organizat  la  Palatul
Parlamentului
19 septembrie 2019 11:09
 

În perioada 23 – 25 septembrie 2019, Asociația Română a Apei
organizează la București – Palatul Parlamentului ediția cu
numărul 21 a Forumului Regional al Apei Dunăre – Europa de
Est.
Evenimentul  se  adresează  specialiștilor  din  domeniul  apei,
interesați  de  îmbunătățirea  performanțelor  tehnice  și
manageriale  ale  sectorului,  și  va  cuprinde  o  serie  de
conferințe,  seminarii  și  ateliere  de  lucru  precum:
• Conferința Regională din Sud-Estul Europei – Water Loss
2019,  în  cadrul  căreia  sunt  propuse  spre  dezbatere  teme
referitoare  la  ultimele  evoluții,  strategii,  tehnici  și
aplicații  ale  celor  mai  bune  practici  internaționale  în
managementul apei. Conferința este începutul unei serii de
evenimente  regionale  privind  pierderile  tehnice  de  apa,
derulate  de  IWA,  care  completează  conferințele  de  succes
bianuale, precum Water Loss 2018, care a avut loc în Cape
Town,  Africa  de  Sud,  în  luna  mai  2018,  cu  peste  500  de
participanți din 50 de țări diferite ale lumii. Tema Water
Loss 2019 este dezbătută și în sud-estul Europei pentru a
răspunde nevoii stringente de creștere a eficienței utilizării
apei în această parte a lumii.
• Seminarul Finanțarea Infrastructurii de Apă prin Fonduri
Europene  în  Perioada  de  Programare  2014-2020,  dedicat
operatorilor regionali, își propune să aducă clarificări din
partea instituțiilor responsabile, din țară și de la nivelul
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Comisiei  Europene,  privind  cerințele  pentru  implementarea
proiectelor în infrastructura de apă și de canalizare/epurare
prin fonduri europene. Cerințele Comisiei Europene specifice
sectorului apei în cadrul POIM, obiectivele principale avute
în  vedere  în  cadrul  implementării  proiectelor  din  POIM,
modalități de consolidare a sectorului apei și cofinanțarea
infrastructurii de apă în perioada 2019 – 2020, sunt doar
câteva dintre temele propuse spre dezbatere.
•  Workshop-ul  Economic  Internațional,  organizat  de  ARA  în
colaborare  cu  Grupul  de  Specialiști  pentru  Economie  și
Statistică al IWA și în parteneriat cu ANRSC, abordează teme
precum: Reglementarea sectorului apei în România și pe plan
internațional, Metodologia de adoptare a tarifelor, Eficiența
exploatării infrastructurii etc..
•  Concursul  “Instalare  Branșament  sub  Presiune”,  dedicat
instalatorilor din cadrul companiilor de apă, care trebuie să
răspundă provocării de a executa un branșament nou într-o
rețea de fontă ductilă aflată sub presiune.
• EXPOAPA 2019, care reunește reprezentanți a peste 80 de
firme  producătoare  de  echipamente  și  tehnologii  pentru
îmbunătăţirea performanţelor şi creşterea eficienţei tehnice
şi manageriale în sector din țări precum: Germania, Austria,
Olanda,  Italia,  Spania,  Turcia,  Polonia,  Danemarca,  Cehia,
Franța, România, etc. Într-un spațiu generos, expozanții vor
prezenta cele mai noi instalații implicate atât în procesarea
și  tratarea  apei  potabile,  cât  și  a  celei  uzate,  dar  și
sisteme de monitorizare și control.
Deschiderea oficială va avea loc luni, 23 septembrie, ora
10.00, în Sala Nicolae Iorga din Palatul Parlamentului.



Pentru remedierea unei avarii
RAJA, trafic restricţionat pe
strada  Mihai  Viteazu  din
municipiul Constanţa!
19 septembrie 2019 11:09
 

Pentru remedierea unei avarii pe conducta de alimentare cu
apă, cu diametrul de 200 mm, de pe str. Mihai Viteazu, din
municipiul Constanța, RAJA SA este nevoită să restricţioneze
traficul rutier pe această stradă, tronsonul delimitat de bd.
Ferdinand  și  str.  Cuza  Vodă,  din  noaptea  de  luni  –  16
septembrie 2019, ora 23.00, până marți – 17 septembrie 2019,
ora 06.00.
În vederea executării lucrărilor de reparații, zona va fi
împrejmuită  și  semnalizată  corespunzător,  iar  pentru
fluidizarea  traficului  a  fost  anunțată  Poliția  Locală  și
Poliţia Municipală. De asemenea, a fost informată şi Regia
Autonomă de Transport în Comun, care a luat măsuri pentru
devierea  liniilor  44,  51,  101,  48  și  42  după  următorul
itinerar: Poarta 2 – bd. Ferdinand – str. I.G. Duca, pe ambele
sensuri.
Consumatorii din zonă nu sunt afectați de aceste lucrări,
întrucât echipele RAJA vor efectua intervențiile cu conducta
sub presiune.
Ne cerem scuze participanților la trafic din zona respectivă,
pe care îi asigurăm că RAJA Constanța va face tot posibilul
pentru remedierea avariei într-un timp cât mai scurt, astfel
încât tronsonul afectat să poată fi redat circulaţiei în cele
mai bune condiţii.
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Avarie RAJa pe strada Av. V.
Craiu din Constanţa!
19 septembrie 2019 11:09

Pentru remedierea unei avarii pe conducta de alimentare cu
apă,  de  pe  strada  Aviator  Vasile  Craiu,  din  municipiul
Constanța, RAJA SA a fost nevoită să întrerupă furnizarea apei
potabile,astăzi – 15 septembrie 2019, în intervalul orar 08.30
– 16.00.
Sunt  afectați  de  lipsa  apei  consumatorii  din  perimetrul
delimitat de străzile: Aviator Vasile Craiu, Petru Vulcan,
Mircea cel Bătrân, Făgetului, Ion Andreescu, Panait Cernea,
Chiliei, Soveja, Mamaia, Ion Rațiu, dar și cei alimentați din
punctul termic 24.
Totodată, pentru remedierea avariei, s-a impus și blocarea
traficului  auto  pe  strada  Aviator  Vasile  Craiu,  tronsonul
delimitat de străzile Garabet Ibrăileanu și Transilvaniei.
În vederea desfășurării lucrărilor de reparații, zona a fost
împrejmuită  și  semnalizată  corespunzător,  iar  pentru
fluidizarea traficului a fost anunțată și Poliția Locală.
Ne cerem scuze pentru neplăcerile create abonaților afectați,
pe care îi asigurăm că echipele de intervenție vor face tot
posibilul  pentru  finalizarea  reparațiilor  și  reluarea
furnizării  apei  potabile  în  cel  mai  scurt  timp.
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Festivalul  Autentic  Turco-
Tătar KURULTAI, în imagini
19 septembrie 2019 11:09
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Turiștii au plecat, mizeria a
rămas.  Plaja  din  Mangalia,
năpădită de nesimțire (foto)
19 septembrie 2019 11:09
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Astăzi,  în  Portul  Turistic,
are  loc  Festivalul  Autentic
Turco-Tătar KURULTAI
19 septembrie 2019 11:09
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Sedinta  extraordinara:
reinnoirea  contractelor
locuintelor  primariei,  pe
ordinea de zi!
19 septembrie 2019 11:09
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Mircea Diaconu, la Mangalia
19 septembrie 2019 11:09
„Omul, Mircea Diaconu, împreună cu staff-ul de campanie, vă
așteaptă sâmbătă, 14.09.2019 ora 15.00, în Portul Turistic
Mangalia, iar începând
cu orele 18.00 pe faleza din Constanța în zona Cazino”, anunţă
PRO România Constanţa.
Actorul a luat decizia de a intra în cursa pentru alegerile
prezidenţiale,  astfel  că  şi-a  propus  să  stea  de  vorbă  cu
cetăţenii cărora doreşte să le prezinte ideile sale despre
modul cum ar trebui condusă ţara.

ENEL  stinge  lumina  la
Mangalia și la Pecineaga!
19 septembrie 2019 11:09

Pentru lucrările anuale de reparaţii şi întreţinere instalaţii
şi reţele electrice, precum şi posturi de transformare, SC E-
Distribuţie  Dobrogea  SA  –  Zona  MT-JT  Constanţa,  anunţă
întreruperea  furnizării  energiei  electrice  în  timpul
lucrărilor, în sudul litoralului, după următorul program:

Luni, 16 septembrie, între orele 8.30-16.30, în Pecineaga, cu
străzile  Nicolae  Iorga,  Nicolae  Titulescu,  Vanatori,  Mihai
Eminescu, Nicolae Balcescu, Ioan Slavici, Ion Minulescu, aleea
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Trandafirului, Narcisei, Zambilei, Liliacului şi Sperantei –
întrerupere totală.

Marți, 17 septembrie, 8.30-16.30, în Municipiul Mangalia, cu
Fabrica  Confectii  Lumotex  şi  Atelier  Tamplarie  Moara  –
întrerupere totală.

Joi,  19  septembrie,  orele  9.00-16.00,  în  Pecineaga,  cu
străzile  Dunării,  Rozelor,  Tisei,  Pasa  Hassan,  Dambovitei,
Ialomitei, Mihail Sadoveanu (partial) şi Morii – întrerupere
totală.

Vineri, 20 septembrie, între orele 8.30-16.30, în Pecineaga,
cu străzile Nicolae Iorga, Nicolae Titulescu, Vanatori, Mihai
Eminescu, Nicolae Balcescu, Ioan Slavici, Ion Minulescu, aleea
Trandafirului, Narcisei, Zambilei, Liliacului şi Sperantei –
întrerupere totală.

Deşi a distrus Mangalia, la
propriu,  primarul  Radu
pretinde  voturi  pentru  al
treilea mandat!
19 septembrie 2019 11:09
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Ieri,  vă  reaminteam  programul
electoral al primarului Cristian
Radu,  lansat  în  campania
electorală  din  2016.  După  cum
poate observa oricine, mai puţin
echipa  sa,  şcolită  să  combată
orice  critică  pe  reţelele  de
socializare  prin  manipulări
grosolane, nici măcar 10% dintre

promisiuni nu au fost îndeplinite.

Mai mult, edilul continuă să promită lucruri măreţe pe care
nimeni nu mai crede că le va realiza. De exemplu, luni, aflat
la  deschiderea  noului  an  şcolar  la  Şcoala  nr.  5  „Gala
Galaction”, Radu le-a promis elevilor că în 2020 vor avea o 
unitate de învăţământ nou-nouţă! Proiectul extrem de necesar,
în condiţiile în care copiii învaţă în schimburi a fost promis
de Radu de zeci de ori în cei 7 ani de domnie, dar, ce să
vezi, a fost doar o gogoaşă electorală, că doar minciuna este
tot o vorbă, nu?!

Mergem  mai  departe  şi  vedem  cu  ochiul  liber  că  în  două
mandate,  primarul  nu  a  realizat  decât  un  sens  giratoriu
neatrăgător,  dar  care  ne-a  costat  bani  grei  alocaţi  din
bugetul  local,  că  a  peticit  câteva  străzi,  care  s-au
deteriorat rapid după sezonul rece şi că a pus câteva pavele.

În  rest,  în  primul  mandat,  cel  puţin,  şi-a  justificat
nepăsarea  şi  incompetenţa  victimizându-se,  dând  vina  pe
consilierii care îi făceau opoziţie şi care, vai Doamne, nu l-
au lăsat să facă din Mangalia un oraş european!

În cel de al doilea mandat, care se apropie de final, nu a mai
putut  veni  cu  astfel  de  scuze  penibile,  deoarece  are
majoritate confortabilă în Consiliul Local. Şi pentru că se
votează absolut tot ceea ce îşi doreşte, mai puţin ceea ce
este  util  urbei,  de  ce  să  mai  şi  participe  la  şedinţele
Consiliului Local? Aşa că preferă să-l lase pe viceprimar să
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înfrunte mânia nemulţumiţilor, edilul refuzând lună de lună
să-şi facă apariţia în faţa celorlalţi aleşi. Unii spun că
Radu a optat pentru această metodă, întrucât se enervează
foarte repede, iar când o face, nu se mai poate controla,
urlând şi jignind, folosind cuvinte grele. Să nu uităm că în
primul mandat consilierii au fost „alintaţi” de primar cu
epitetele „viermi”, hoţi”, „mafioţi” etc.  

În realitate, motivul pentru care Radu nu apare la şedinţele
de  Consiliu,  deşi  acest  lucru  este  obligatoriu,  este
atitudinea sfidătoare la adresa unui întreg municipiu pe care
nu dă doi bani, de care nu-i pasă şi pe care l-a adus într-un
stadiu  atât  de  precar,  încât  este  umilit  chiar  de  către
comunele din jur.

Proiecte începute cu bani europeni, respectiv Aleea Teilor şi
Parcul  Evergreen,  dar  finalizate  cu  banii  cetăţenilor,
întrucât  finanţările  au  fost  pierdute  din  cauza  depăşirii
termenelor de construcţie, împrumuturi luate pentru lucrări
mari, nerealizate însă, bani primniţi de la CJ Constanţa care
nu se văd investiţi în nimic şi exemplele pot continua.

Sfătuit, îndrumat, corectat, dirijat de nimeni altul decât
Doru Colgiu (pe care îl vom prezenta în toată splendoarea în
materiale  viitoare),  primarul  Radu,  urmat  orbeşte  de
consilierii PNL şi UNPR, nu vrea să aibă o brumă din ambiţia
unui ales care să lase ceva în urma lui după câteva mandate.

În schimb, este renumit pentru pasiunea de a demola, mai multe
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construcţii  fiind  făcute  una  cu  pământul.  Proprietarii  de
garaje fie au fost obligaţi să şi le demoleze, fie s-au trezit
că le-au fost puse la pământ fără să fie anunţaţi, pentru
faptul că a distrus Parcul de vizavi de Sanatoriul Balnear,
pentru faptul că nu a reparat niciun loc de joacă, nu a creat
niciun loc de parcare, singurul demers în acest sens fiind
acela  de  a  desena  locurile  existente  pe  marginea
carosabilului.

Mai  este  recunoscut  pentru
abandonarea  proiectului  de
reabilitare  a  trotuarelor  din
cartierul Colonişti pe care l-a
lăsat de izbelişte. Este renumit
şi  pentru  faptul  că  nu  a
susţinut în niciun fel turismul
şi mediul de afaceri local, în
special,  pe  care  însă  l-a

sufocat  cu  taxe,  impozite  şi  alte  dări.

Cinematograful „Pescăruş” a fost demolat parţial, de atunci
„chipul” său, asemeni unui om mutilat, imprimă cartierului un
aspect dezolant. Pe elevi i-a tot amăgit că le dă bursele, în
schimb pachetele lunare cu alimente şi bonoficaţiile pentru
pensionari se distribuie fără sincope, că doar beneficiarii
pun ştampila când şi unde trebuie, nu copiii!

Trotuare pline de hârtoape atât în oraş, cât şi în staţiuni,
bezna de pe străzi, camerele video nefuncţionale sau demontate
de pe stâlpi, lipsa oricărei posibilităţi de distracţie sau de
a avea un loc de muncă, au transformat Mangalia dintr-un oraş
frumos, plin de vizitatori, curat şi civilizat într-o speluncă
ce doar în glumă mai poate fi numit municipiu, deşi are şişase
staţiuni de aşa-zis interes naţional…

Pe buzele oricărui cetăţean care gândeşte liber, fără creier
spălat sau cadorisit cu favoruri, este faptul că Mangalia
arată ca un oraş bombardat, aruncat în uitare şi nepăsare, cu
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toate că dispune un buget local pe care alte zone din ţară îl
invidiază.

Şi cu toate acestea, tupeul şi dorinţa de putere sunt la cote
maxime, având în vedere faptul că Radu şi-a anunţat de ceva
timp intenţia de a obţinute al treilea mandat. Promisiunile
sale curg gârlă în continuare, răutăţile sunt la ele acasă,
nepăsarea faţă de cetăţeni se menţine, dorinţa de a demola
garaje, chioşcuri etc. este tot mai avidă, astfel că nici cel
mai mare optimist nu mai poate fi convins că oraşul va fi
curând revitalizat.

Vom reveni.

 

Trafic  restricționat  pentru
remedierea  unor  avarii  RAJA
în municipiul Constanța!
19 septembrie 2019 11:09

Pentru remedierea unor avarii survenite astăzi – 13 septembrie
2019,  pe  rețeaua  de  alimentare  cu  apă,  din  municipiul
Constanța,  echipele  de  interventie  RAJA  au  fost  nevoite
să restricționeze traficul auto, în intervalul orar 10.00 –
12.00, după cum urmează:

https://editiadesud.ro/trafic-restrictionat-pentru-remedierea-unor-avarii-raja-in-municipiul-constanta/
https://editiadesud.ro/trafic-restrictionat-pentru-remedierea-unor-avarii-raja-in-municipiul-constanta/
https://editiadesud.ro/trafic-restrictionat-pentru-remedierea-unor-avarii-raja-in-municipiul-constanta/


str. Ion Rațiu, tronsonul cuprins de str. Unirii și bd.
Mamaia,  cu  sensul  de  mers  către  bd.  Mamaia,  pe  o
porțiune  de  aproxiamtiv  50  m;
str. Theodor Burada, tronsonul cuprins de bd. I. C.
Brătianu și str. Cibinului, pe o porțiune de aproximativ
100 m;
str. Făgetului, tronsonul cuprins de str. Maramureș și
Ion Andreescu.

Pentru  efectuarea  lucrărilor  de  reparații,  zonele  au  fost
împrejmuite  și  semnalizate  corespunzător,  iar  pentru
fluidizarea traficului a fost anunțată și Poliția Locală.

Abonații din zonele menționate nu sunt afectați de aceste
avarii, întrucât echipele de intervenție încearcă să efectueze
reparațiile cu conductele sub presiune.

Ne cerem scuze participanților la trafic din zonele respective
pe care îi asigurăm că echipele RAJA Constanța vor face tot
posibilul pentru remedierea avariilor într-un timp cât mai
scurt.

 

Infracțiuni rutiere, în sudul
litoralului
19 septembrie 2019 11:09
La data de 12 septembrie a.c., în jurul orei 17.00, poliţişti
din cadrul Biroului Rutier Mangalia au identificat un bărbat
de 36 de ani, în timp ce conducea un autoturism pe strada
Portului  din  Mangalia,  fiind  sub  influența  băuturilor
alcoolice. În urma testării cu aparatul etilotest a rezultat o
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valoare de 0,70 mg/l alcool pur în aerul expirat. Bărbatul în
cauză  a  fost  implicat  într-un  eveniment  rutier  soldat  cu
pagube materiale.

La data de 12 septembrie a.c., în jurul orei 22.30, poliţişti
din cadrul Secției 3 Rurală Mangalia au identificat un bărbat
de 55 de ani, în timp ce conducea un autoturism pe raza
localității 23 August. În urma verificărilor, s-a stabilit
faptul că autovehiculul era neînmatriculat.

În ambele cauzele au fost întocmite dosare penale.

Proiectul  de  modernizare  a
Sanatoriului  Balnear  din
Mangalia  –  în  curs  de
implementare
19 septembrie 2019 11:09

Conducerea  Sanatoriului  Balnear  și  de  Recuperare  Mangalia
(SBRM)  a  aprobat,  recent,  predarea  amplasamentului  pentru
proiectul de reabilitare și modernizare a Pavilionului A și a
bazei  de  tratament  aferente.  Reprezentanții  instituției  au
declarat  că  proiectul  va  fi  implementat  cu  finanțare  din
partea Companiei Naționale de Investiții (CNI), iar lucrările
ar  putea  începe  în  primele  luni  ale  anului  viitor.
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„Deocamdată, mai avem de trimis la CNI o serie de clarificări
la  documentația  proiectului,  apoi  urmează  procedura  de
licitație. Sperăm ca după sărbătorile de iarnă să demarăm
efectiv lucrările în teren”, a precizat managerul instituției.
Potrivit acestora, modernizarea unității de cazare și a bazei
de  tratament  din  incinta  Pavilionului  A  va  duce  la
îmbunătățirea calității serviciilor și atragerea unui număr
mai  mare  de  pacienți,  mai  ales  în  condițiile  dotării
Sanatoriului  cu  aparatură  nouă,  performantă,  în  perioada
imediat  următoare.  Pe  durata  desfășurării  lucrărilor,
capacitatea de cazare în Hotelul Callatis, care deservește
Pavilionul  A,  din  cadrul  SBRM,  va  fi  redusă  la  70%  din
capacitate,  pentru  a  se  permite  implementarea  proiectului.
Potrivit documentației tehnice, se va realiza un corp nou de
clădire,  amplasat  deasupra  actualei  cantine  din  incinta
Pavilionului A. Totodată, hotelul va fi recompartimentat, prin
extinderea  spațiilor  de  cazare,  înlocuirea  instalațiilor
sanitare, electrice și de climatizare. Proiectul este estimat
la aproximativ 20 milioanele de euro, cu o durată a lucrărilor
de 24 de luni, de la data semnării ordinului de începere.
12 septembrie 2019

Iată, ceea ce promitea edilul
Cristian Radu în urmă cu 3
ani,  în  plină  campanie
electorală!
19 septembrie 2019 11:09
Casa de Cultură intră în reabilitare
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Proiectul a fost, deja, întocmit, urmând să fie depus
pentru finanţare pe noile axe europene.

Capacitatea  sălii  va  fi  extinsă  şi  modernizată,  cu
posibilitatea proiecţiilor de filme.

Foaierul  va  fi  transformat  în
cafenea  literară,  iar  parterul  clădirii  va  găzdui
Biblioteca Municipală şi Biblioteca Franceză, cu spaţii
moderne şi generoase pentru public;

Susţinerea lăcaşurilor de cult

Susţinem  demersurile  de  reabilitare  a  Bisericii  Sf.
Gheorghe, prin accesarea de fonduri UE ;

Moscheea Esmahan Sultan, cel mai vechi lăcaş de cult
musulman  din  România,  va  fi  sprijinită  pentru
reabilitarea curţii interioare şi refacerea gardului;

Muzeul de Arheologie „Callatis” – extins şi modernizat.

Lucrările încep în cursul acestui an, cu fonduri UE şi
vizează extinderea şi monumentelor istorice din incintă;

Finalizarea  proiectului  „Callatis-istorie  la  malul  Mării
Negre”

Proiectul  presupune  restaurarea  şi  valorificarea
turistică a zidurilor fostei Cetăţi Callatis, precum şi
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a mormintelor din zona necropolei callatiene. Vor fi
realizate amenajări peisagistice şi alei pietonale cu
iluminat ambiental şi spaţii verzi, pe căile de acces
către monumentele istorice;

Proiectul demarat încă din 2007 a fost întrerupt de
Ministerul Culturii în 2013 pentru o serie de corecţii
tehnice. Lucrările s-au reluat în toamna anului trecut,
urmând să fie finalizate în vara acestui an;

Măsuri sociale

Pachete alimentare pentru pensionarii cu venituri lunare până
la 1000 de lei

Susţinem  continuarea  programului  de  acordare  a
pachetelor  alimentare  şi  majorarea  plafonului  de
venituri  lunare  până  la  1000  de  lei;
Continuăm  acordarea  tichetelor  de  medicamente  şi
premierea vârstnicilor oraşului;
Printre obiectivele prioritare se mai numără amenajarea
unui nou club al pensionarilor, precum şi a unui nou
cămin de bătrâni, ambele cu fonduri UE;

Acordăm  o  atenţie  deosebită  persoanelor  cu  handicap  şi
continuăm să-i ajutăm pe însoţitorii acestora, angajaţi în
continuare de Primărie;

Transport public local gratuit pentru toţi locuitorii oraşului

Readucem transportul public local în subordinea C o n s i l i
u l u i L o c a l – gratuitate tuturor locuitorii Mangaliei,
în extrasezon;

Modernizarea tuturor staţiilor de autobuz;

Costurile vor fi suportate din încasările de pe timpul verii,
de la turişti;

Lucrări pe domeniul public



Continuă reamenajarea spaţiilor verzi

Programul a început în urmă cu doi ani şi va continua
până la acoperirea tuturor străzilor oraşului, inclusiv
aleile dintre blocuri;

Scopul acestei iniţiative este reducerea gradului de poluare
şi crearea unui aspect plăcut, prin înfrumuseţarea spaţiilor
verzi din jurul blocurilor;

Parcurile Diana şi Balnear îşi schimbă înfăţişarea. Parcul
Evergreen îşi aşteaptă vizitatorii

O suprafaţă de teren din Parcul Diana a fost înstrăinată
de fosta administraţie locală, în anul 2003. După mai
multe procese, situaţia juridică a terenului este pe
cale de a fi clarificată, urmând să înceapă lucrările de
modernizare şi amenajarea a unor noi locuri de joacă, şi
terenuri de sport;

Atât în Parcul Diana, cât şi în Parcul Balnear, spaţiile
verzi  vor  fi  refăcute,  ca  în  celelalte  zone  ale
oraşului;

După cum se ştie, în Mangalia facem unul dintre cele mai mari
parcuri din judeţul Constanţa. Parcul Evergreen este amenajat
pe aproape 3 hectare, fiind singurul parc din ţară construit
pe locul unei foste staţii de betoane;

Locuinţe şi loturi de case gratuite pentru tinerii oraşului

În  această  vară  se  atribuie  primele  320  de  loturi
gratuite de casă. Suprafeţele de teren au aproximativ
250 de mp, iar proiectul casei este oferit gratuit de
către Primărie;

În prezent, identificăm alte suprafeţe de teren, care
vor  fi  lotizate  şi  repartizate,  gratuit,  la  toamnă,
tinerilor oraşului nostru;



Odată cu punerea în posesie, Primăria îşi asumă, prin
contract,  instalarea  utilităţilor  în  zonă,  până  la
finalul perioadei legale în care se pot construi casele;

În luna septembrie, încep lucrările la 96 de apartamente
de închiriere şi de serviciu, în special pentru medici
şi profesori;

Programul ANL va demara în perioada imediat următoare,
prin  construirea  unui  număr  iniţial  de  16  locuinţe
unifamiliale şi 24 de apartamente prin credit ipotecar;

În funcţie de numărul de solicitanţi, ANL va continua
construcţia  acestui  tip  de  locuinţe,  pe  teritoriul
municipiului Mangalia;

Actualele locuinţe ANL vor fi vândute către chiriaşi, în
condiţiile legii

Măsuri liberale pentru creşterea economiei locale

Extinderea masei impozabile și reducerea impozitelor

Acordăm facilităţi pentru investitorii care angajează un
număr  considerabil  de  lucrători,  pe  perioadă
nedeterminată;

Odată  cu  finalizarea  lucrărilor  de  infrastructură  şi
extinderea reţelelor edilitare în toate zonele oraşului,
se  va  crea  un  mediu  prielnic  pentru  atragerea  de
investitori  dezvoltarea  afacerilor  locale;

Continuăm procesul de eficientizare şi transparenţă în
actul administrativ.

Crearea de noi locuri de muncă

Susţinem, în continuare, crearea de noi locuri de muncă,
prin atragerea de investitori în turism, servicii şi
alte investiţii;

În  ultimii  ani,  numărul  de  angajaţi  a  crescut



semnificativ,  atât  la  Şantierul  Naval,  la  firmele
subcontractoare,  fabrica  de  confecţii,  servicii  şi
turism.

Reducerea preţurilor de consum, prin încurajarea competiţiei
între comercianţi

În  Mangalia,  s-au  deschis  şi  continuă  să  apară
supermarketuri  de  renume,  care  asigură  preţuri
competitive şi accesibile pentru locuitorii oraşului;

Sprijinim micii comercianţi, care asigură comerţul de
proximitate, precum şi locuri de muncă pentru locuitorii
oraşului;.

Obor modern şi Piaţă de Gros

Amenajarea unui nou Obor este o prioritate a primarului
Radu Cristian şi a echipei de consilieri PNL. Acest
obiectiv nu s-a putut realiza, încă, din considerente de
ordin juridic;

Dosarul se află la în instanţă, întrucât primarul de
acum 10 ani a anunţat realizarea oborului, dar acesta nu
a fost construit niciodată.

Lucrările  la  noul  obor  încep  în  perioada  următoare,
odată cu finalizarea anchetei;
În aceeaşi locaţie, va fi amenajată o Piaţă de Gros,
care va include şi zone depozitare frigorifice.

Movila Documaci – introdusă în circuitul turistic

Pe  lângă  valorificarea  turistică  a  zidurilor  fostei
Cetăţi  Callatis,  Primăria  Mangalia  va  accesa  bani
europeni pentru restaurarea şi valorificarea culturală
şi  turistică  a  monumentului  funerar  de  la  Movila
Documaci;

În zona obiectivului, va fi creată o cale de acces şi se
va  executa  conservarea,  restauarea  şi  evidenţierea



monumentului.

Cinematograful „Pescăruş” şi Grădina de vară „Farul” vor fi
redeschise

În toamna anului 2015, primarul Radu Cristian a reuşit
să  aducă  în  patrimoniul  municipalităţii  cele  două
obiective aflate în proprietatea RADEF şi abandonate de
mai mulţi ani;

Susţinem  accesarea  de  fonduri  UE  sau  guvernamentale
pentru  reabilitarea  celor  două  incinte  şi  reluarea
funcţionalităţii, cu menţinerea destinaţiei atât pentru
cinematograf, cât şi pentru Grădina de vară;

Facem demersuri la nivel guvernamental pentru preluarea
celor trei Grădini de vară din staţiunile Saturn, Venus
şi Jupiter, în administrarea Primăriei Mangalia.

Modernizarea infrastructurii

Reţelele  de  utilităţi  vor  fi  extinse  în  toate  zonele
intravilane ale oraşului, cu accent pe cartierele noi de case.

Continuăm să sprijinim locuitorii oraşului pentru a se
putea racorda la reţeaua de electricitate;

Administrarea serviciului de apă-canal a fost transferată la
Consiliul judeţean de primarul Mangaliei din 2003. De atunci,
preţul apei a crescut de 8 ori, iar contractul nu a putut fi
reziliat din cauza consilierilor PSD;

Sistemul de iluminat public – modernizat cu bani europeni

Anul acesta, încep lucrările de modernizare a sistemului
de iluminat public, din oraş şi staţiuni, cu fonduri UE.
Axa de finanţare europeană se deschide în această vară;

Toate cablurile aeriene vor fi transferate în canale
subterane, se vor înlocui stâlpii şi se vor monta becuri
economice, cu leduri;



Până  în  2017,  toţi  locuitorii  Mangaliei  vor  avea
posibilitatea  să  se  racordeze  la  reţeaua  de  gaze
naturale;

Reabilitarea tramei stradale şi asfaltarea tuturor străzilor
din municipiul Mangalia

În următorii 2 ani, Primăria va face străzi şi trotuare
în toate cartierele oraşului, cu bani europeni, prin
Programul Naţional de Dezvoltarea Locală (PNDL);

Se reabilitează toate trotuarele din oraş

Programul  de  reabilitare  a  trotuarelor  şi  aleilor,
început în 2012, continuă până la acoperirea întregului
oraş;

Alături  de  reamenajarea  spaţiilor  verzi,  acţiunea  de
reabilitare a trotuarelor se înscrie în conceptul u n i
t a r d e m o d e r n i z a r e a domeniului public.

Piaţa Republicii va deveni emblema oraşului

Lucrările de modernizare vor începe la sfârşitul acestui
an, valoarea totală a proiectului fiind de aproximativ 4
milioane de euro, bani europeni;

Reabilitarea  piaţetei  presupune  schimbarea  pavajului,
care va fi înlocuit cu granit, amenajarea unor fântâni
arteziene, montarea de mobilier urban şi o mai bună
expunere a monumentului;

Spaţiul verde din faţa Casei de Cultură va fi reamenajat
sub forma unei agore.

Susţinerea şi încurajarea activităţilor sportive

Înfiinţarea Complexului Sportiv „Pescăruş”

Încurajăm sportul de masă, prin sprijinirea cluburilor
şi asociaţiilor sportive din



Mangalia, acordarea de recompense financiare sportivilor care
obţin  medalii  la  diversele  competiţii  naţionale  şi
internaţionale;

În acest sens, se va amenaja un complex sportiv unitar,
format din Baza „Pescăruş” şi terenurile Liceului „Ion
Bănescu”;

Proiectul noului campus sportiv este în execuţie şi va
cuprinde terenuri de sport, sală polivalentă, bazin de
înnot şi un teren de fotbal/rugby, cu tribune;

Acordăm,  în  continuare,  fonduri  nerambrusabile
cluburilor  sportive  din  oraş,  cu  scopul  încurajării
sportului de performanţă;

Gratuitate pentru toţi copiii Mangaliei la accesul în
bazele sportive administrate de Primărie;

Stadioane moderne în Mangalia şi Neptun

Modernizarea celor două stadioane. Lucrările vor începe
anul acesta;
Susţinem,  în  continuare,  organizarea,  la  Mangalia,  a
unor competiţii sportive de interes naţional, cum ar fi
No  Stress  Triatlon,  Jocurile  sportive  pe  plajă,
campionate de baschet, rugby, fotbal, lupte, şah şi alte
discipline sportive;

Organizarea unor astfel de competiţii în oraşul nostru
atrage zeci de mii de turişti, din ţară şi străinătate.

Clădirea  Policlinicii  va  fi  renovată  cu  fonduri
guvernamentale;
Proiectul  cuprinde,  printre  altele,  lifturi  speciale
pentru pacienţi, extinderea spaţiilor pentru cabinetele
medicale, dotări şi mobilier modern.

 



ENEL  stinge  lumina  la
Pecineaga!
19 septembrie 2019 11:09

Pentru lucrările anuale de reparaţii şi întreţinere instalaţii
şi reţele electrice, precum şi posturi de transformare, SC E-
Distribuţie  Dobrogea  SA  –  Zona  MT-JT  Constanţa,  anunţă
întreruperea  furnizării  energiei  electrice  în  timpul
lucrărilor, în comuna Pecineaga, după următorul program: joi,
12  septembrie,  între  orele  8.30-16.30,  Aleea  Crinului,
Bujorului, Lacramioarei, şi Margaretei – întrerupere totală și
vineri,  13  septembrie,  în  același  interval,  cu
străzile  Nicolae  Iorga  şi  Ion  Minulescu  (partial)  –
întrerupere  totală.
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